
                                                            Z á p i s n i c a 

                             z  1.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 17.01.2012 o 19.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OZ:              5 

Neprítomní – ospravedlnení:                     2 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               18.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            20.05 hod. 

 

Program: 

1.   Otvorenie 

2.   Procedurálne otázky 

3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4.   Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na roky 2012 -2014      

5.   Oboznámenie s návrhom pozemkových úprav v extraviláne obce 

6.    Prejednanie žiadostí od občanov 

7.   Rôzne 

8.   Diskusia 

9.   Prijatie uznesenia 

10. Záver 

 

K bodu 1 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov na prvom riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v roku 2012. 

 



K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a zároveň na doporučenie 

Obecnej Rady predložila návrh doplniť program zasadnutia o ďalší bod – predaj obecného 

bytu a dala o ňom hlasovať.  

Za.......... 5 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

Predaj obecného bytu bude zaradený v programe v bode č.7.  Tým sa ďalšie poradie bodov 

programu aritmeticky posunie nasledovne: 

1.   Otvorenie 

2.   Procedurálne otázky 

3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4.   Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na roky 2012 -2014      

5.   Oboznámenie s návrhom pozemkových úprav v extraviláne obce 

6.    Prejednanie žiadostí od občanov 

7.   Predaj obecného bytu 

8.   Rôzne 

9.   Diskusia 

10. Prijatie uznesenia 

11. Záver 

 

Za zapisovateľku zasadnutia OZ navrhla pani  Levickú, za členov návrhovej komisie  Lenku 

Havranovú a Františka  Mankoveckého a za overovateľov zápisnice  pánov poslancov Mária 

Valášika a Jozefa Havrana a dala o návrhu hlasovať.  

Za.......... 5 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  

z predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

Starostke obce bolo doporučené pred vianočnými sviatkami uverejniť v miestnom rozhlase 

reláciu o zákaze neprimeraného používania zábavnej pyrotechniky. Relácia bola niekoľkokrát 

odvysielaná v miestnom rozhlase. Zo strany občanov nebolo hlásené žiadne nadmerné 

obťažovanie zábavnou pyrotechnikou – samozrejme okrem Silvestra. 



Komisii verejného poriadku bolo uložené prešetriť sťažnosť pána Mareka Kováča, Choča 

č.114, ktorý sa sťažoval na psa pána Vladimíra Bošanského, Choča č.112. Pes pána 

Bošanského už dávnejšie preniká popod plot do záhrady pána Kováča. Ten žiada , aby si pán 

Bošanský psa zabezpečil a aby rôzne materiály- kamene a rúry spod plotu odstránil, nakoľko 

pes sa prehrabáva aj tak a jemu sa tam ťažko kosí. Predseda komisie verejného poriadku Jozef 

Havran všetkých prítomných oboznámil so zisťovaním na tvare miesta.  

Ďalšie záležitosti – znečistenie brehu potoka za záhradou pána Ľudovíta Sivu, Choča č.136 

a riešenie pracovnej náplne pani Miroslavy Levickej, neboli pre krátkosť času medzi 

jednotlivými zasadnutiami Obecného zastupiteľstva riešené.. 

 

K bodu 4 

 V tomto bode programu sa starostka obce a prítomní poslanci  Obecného zastupiteľstva 

zaoberali návrhom rozpočtu obce na roky 2012 -2014. Príjmy bežného rozpočtu predstavujú 

čiastku 138 258 € a výdavky bežného rozpočtu sú plánované vo výške 131 658 €. V kapitálo-

vých  príjmoch sa ráta s príjmami 77 747,80 € ( Nadstavba objektu TJ) a v kapitálových 

výdavkoch so sumou 84 347,80 €. V tejto sume sú plánované výdavky na Nadstavbu TJ vo 

výške 77 747,80 € a výdavky na rekonštrukciu a modernizáciu verejného priestranstva vo 

výške 6 600 €. Celý rozpočet je zostavený v súlade so zákonom 345/ ...... Z.z. o rozpočtových 

pravidlách ako vyrovnaný. Prítomní poslanci predložený návrh rozpočtu schválili. 

Za.......... 5 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

Rozpočet na roky 2013 a 2014 poslanci vzali na vedomie.                               

Návrh rozpočtu je prílohou tejto zápisnice. 

 

K bodu 5 

Na základe ponuky z Obvodného pozemkového úradu v Nitre, starostka obce  oboznámila 

s možnosťou realizácie  plánovaných pozemkových úprav v extraviláne obce. Ide vlastne       

o „ sceľovanie“ pozemkov financované prostredníctvom eurofondov. Celú  realizáciu by 

zastrešoval Obvodný pozemkový úrad v Nitre. V prípade, že sa úpravy budú naozaj 

realizovať, občania budú o všetkom informovaní na zvolanom verejnom zhromaždení, kde im 

budú vysvetlené odbornými pracovníkmi všetky pozitíva i negatíva týchto úprav. Poslanci 

Obecného zastupiteľstva aj na doporučenie Obecnej rady schválili realizáciu pozemkových 

úprav v extraviláne obce. 

Za................5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

 



K bodu 6 

Prejednanie žiadostí od občanov: 

a) Lenka Havranová, Choča č.36 

Žiadosť o prenájom zasadačky OcÚ a kuchynky dňa 1.01.2012. 

Poslanci uvedenú žiadosť dodatočne schválili.  

Za................5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

b) Jarmila Martáková, BAR MLYN, Choča č.97 

Žiadosť o povolenie usporiadania diskotéky v zariadení BAR MLYN Choča č.97 dňa 

21.01.2012 v termíne od 21.00 hod. do 03.00 hod. 

Poslanci žiadosť schválili stým, že pani prevádzkarka organizačne zodpovedá za pokojný 

priebeh akcie. Hlavne nerušiť zbytočne nočný kľud otváraním okien počas hlučnej hudby 

a podobne.  

Za................ 5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

c) Radoslav Palovčík, ul. Mojmírova 11, Zlaté Moravce 

Žiadosť o povolenie úpravy rigolu ( jarku) pred domom súp. číslo 143. Úprava sa týka 

výmeny jestvujúcej odtokovej rúry za rúru dlhšiu popred celú nehnuteľnosť o priemere 300 

mm. Celý terén bude v jarných mesiacoch riadne upravený a spevnený.  

Poslanci žiadosť prehodnotili a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

Takýmto riešením úpravy rigolu pán Palovčík získa možnosť lepšieho parkovania pred 

nehnuteľnosťou č.143, nakoľko parkovanie na tejto ulici je dosť zložité. 

Za................ 5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

K bodu  7 

Naša obec sa nachádzala vo veľmi nepriaznivej finančnej situácii počas celého uplynulého 

roka 2011 a rovnako i  na začiatku roka 2012. Keďže prenajímanie obecného bytu nie je  

finančne veľmi výhodné, starostka obce a poslanci Obecnej Rady sa zaoberali možnosťou 

odpredaja obecného bytu. Obec nemá financie na údržbu bytu, ktorá bude časom čoraz väčšia 

a nákladnejšia. Získanými finančnými prostriedkami by si obec mohla vyrovnať aspoň časť 

finančných dlhov. Poslanci Obecného zastupiteľstva uvedený návrh okamžite akceptovali 



a schválili. Starostka obce už dohodla geometrické zameranie bytu, nakoľko je potrebné na 

tento byt vypracovať LV, aby mohol byť predaj v blízkej dobe zrealizovaný. 

Za................ 5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ......................  0, 

  

K bodu 8  

● penále zo Sociálnej poisťovne - uhradenie 

V tomto bode „ Rôzne“ starostka obce informovala poslancov OZ s veľmi ťažkou 

a komplikovanou  finančnou situáciou v akej sa nachádza obec hneď na začiatku roka. 

Spôsobila to jednak skutočnosť ohľadne zaplatenia  vyrátaných penálov Sociálnej poisťovni 

v Nitre za obdobie od roku 2004 v celkovej výške 3 582,17 €. Tieto musia byť uhradené do 

konca mesiaca február 2012. 

● dotácia z MF SR na rekonštrukciu VO 

Celkovú už i tak ťažkú situáciu sťažuje skutočnosť, že  hneď začiatkom mesiaca január 2012 

obec obdržala list z Ministerstva financií SR, v ktorom žiadajú vrátenie dotácie poskytnutej na 

rekonštrukciu verejného osvetlenia. Starostka oboznámila poslancov, že táto dotácia bola obci 

poskytnutá ešte v roku 2008. Financie boli použité -  v rozpore so zákonom - na bežnú 

prevádzku. Pre pretrvávajúcu nepriaznivú finančnú situáciu už v tomto období až doposiaľ, 

nikdy tieto financie neboli nejakým spôsobom ušetrené, aby sa mohla rekonštrukcia verejného 

osvetlenia riešiť i napriek tomu, že  nejaké projekty na túto rekonštrukciu vypracovávané boli. 

Obec do 31.01.2012 musela MF SR vrátiť dotáciu vo výške 5 941,71 €.  

Jozef Havran – informoval o neporiadku pozdĺž panelovej cesty smerom na „Židovský 

cintorín.“ Sú tam poodhadzované okrem iného aj PET fľaše, ktoré ale v obci zbierame. 

Doporučuje vyhlásiť v miestnom rozhlase reláciu a zakázať vynášanie rôzneho odpadu takto 

mimo obce a zamedziť tak vzniku čiernych skládok 

Rovnako doporučuje hovoriť s pánom Petrom Kováčom, Choča č.44, ktorý pri stavebných 

prácach na svojom pozemku vyviezol zem na spomínaný židovský cintorín, no priestor 

neupravil tak ako bolo dohodnuté. Treba to dať do poriadku a zeminu rozhrnúť!  

Tiež informoval o tom, že vzhľadom na sťažnosť pána Mareka Kováča, bytom Choča č.114 

bol ako predseda Komisie verejného poriadku preskúmať predmetný plot, popod ktorý sa pes 

pána Bošanského Vladimíra, Choča č.112 prehrabáva. Je v našom záujme  vzniknutý problém  

riešiť k obojstrannej spokojnosti, takže bude zvolaná komisia verejného poriadku  za prítom-

nosti  oboch účastníkov sťažnosti. 

Poslanci OZ zároveň navrhujú vypracovať cenník na používanie obecnej drtičky. Takto sa 

konáre a aj kôrovie zo záhrad môže občanovi podrtiť a nemusia vznikať také skládky ako je 

pri viniciach. Podľa schváleného VZN, majitelia viníc si odpad budú likvidovať sami. Tým sa 

nezačne tvoriť  skládka pri viniciach, ktorú potom „využívajú“ aj občania. Starostka obce 

vypracuje  cenník na budúce zasadnutie OZ. 



K bodu 9 

V bode „Diskusia“  sa poslanec Jozef Havran informoval ako je poriešená záležitosť ohľadne 

personálnej otázky, ktorá bola nastolená už na minulom zasadnutí OZ dňa 15.02.2011, kedy 

bolo navrhované, či by nebolo výhodnejšie na OcÚ zamestnať jednu šikovnú pracovníčku, 

ktorá by robila všetko.  

Starostka obce predložila priamo poslancovi Havranovi pracovnú náplň administratívnej 

pracovníčky, tiež aj účtovníčky  a rovnako aj súpis prác, ktoré vykonáva starostka mimo 

svojej hlavnej pracovnej náplne. Tiež znovu upozornila na to, že práca účtovníčky je náročná 

na čas, vedomosti a skúsenosti. Je nutné neustále sledovať zmeny v zákonoch. Táto práca 

musí človeka baviť a nedá sa vykonávať bez toho, aby jej človek rozumel. Podobne je to aj 

s prácou mzdárky. Starostka zopakovala opäť to, čo na predošlom zasadnutí, že na obecnom 

úrade je skúsená účtovníčka veľmi dôležitá a tiež zopakovala tú skutočnosť, že pokiaľ by sme 

chceli mať na úrade jednu pracovníčku, ktorá by mala vykonávať  všetku prácu, jej mzdové  

ohodnotenie by muselo byť primerane vysoké v súlade so zákonom a tým by samozrejme boli 

aj odvody vyššie ako doteraz. 

Táto personálna otázka bola uzatvorená tým, že starostka sa poinformuje ako majú tieto veci 

zabezpečené na podobných obecných úradoch. 

K bodu 10 

 

Členka návrhovej komisie Lenka Havranová predniesola návrh na uznesenie, ktoré poslanci 

bez výhrad schválili. 

Za................ 5 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

K bodu 11 

Starostka obce poďakovala  prítomným poslancom za účasť na zasadnutí OZ. 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mário Valášik      ................................ 

Jozef  Havran      ................................ 

 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

zástupca starostky                                                                                     starostka obce 


